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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 34/2021 

XXXIV Sesja w dniu 25 maja 2021  

Obrady rozpoczęto 25 maja 2021 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 12:12 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 24 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Piotr Czarnecki 

3. Janusz Dębczyński 

4. Mariola Gawłowska nieobecna 

5. Andrzej Gołębieski 

6. Krzysztof Grządziel 

7. Joanna HofmanKupisz 

8. Jarosław Hupało 

9. Agnieszka JuraWalczak 

10. Piotr Kowal 

11. Krzysztof Kowalski 

12. Stanisław Krzemieniewski 

13. Zbigniew Lewandowski 

14. Krystian Łuczak 

15. Józef Mazierski 

16. Wanda Muszalik 

17. Arkadiusz Piasecki 

18. Elżbieta Rutkowska 

19. Ewa Szczepańska 

20. Małgorzata Szymańska 

21. Daniel Tobjasz 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski otworzył obrady XXXIV 

sesji Rady Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, 

Zastępców Prezydenta Miasta Pana Krzysztofa Kukuckiego, Panią Domicelę 



2 

 

Kopaczewską, Panią Monikę Jabłońską, a także zebranych na sali dyrektorów 

Wydziałów Urzędu Miasta, radnych Rady Miasta VIII kadencji oraz pozostałe osoby 

uczestniczące w obradach.  

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych na sali obrad aktualnie zgromadzonych i zalogowanych do systemu 

jest 17 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 25 maja br. są prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad XXXIV sesji Rady Miasta stanowi załącznik 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad XXXIII sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 11 

maja 2021 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. Nie 

zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, iż wraz z zawiadomieniem o 

obradach dzisiejszej sesji przekazany został radnym porządek obrad. W związku z 

tym otwierając dyskusję w tej kwestii zwrócił się do radnych z zapytaniem czy 

wnoszą zmiany do porządku obrad.  

Radni nie wnieśli zmian, natomiast Przewodniczący Rady Miasta uwzględniając 

wniosek Prezydenta Miasta zgłosił propozycję rozszerzenia porządku obrad w 

punkcie 5 o uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Gminnego 

Programu Rewitalizacji Miasta Włocławek. 

 

Ponadto z uwagi na toczące się przed Wojewodą Kujawsko-Pomorskim 

postępowanie skargowe, zachodzi potrzeba podjęcia przez Radę Miasta Włocławek 

uchwały w sprawie stanowiska odnoszącego się do rozpatrzenia skargi Pana K.J.  

 

Zatem Przewodniczący Rady Miasta zaproponował, aby przedmiotowy projekt 

uchwały rozpatrzony został w punkcie 22 porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta dodał ponadto, iż wymienione projekty uchwał uzyskały 

opinię komisji stałych, zatem został spełniony wymóg § 55 Statutu Miasta. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XXXIV sesji Rady Miasta o uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta 

Włocławek na lata 2018-2028 w punkcie nr 5. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Mariola Gawłowska, Jarosław Hupało, Zbigniew Lewandowski 

Głosowano wniosek w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XXXIV sesji Rady Miasta o uchwałę w sprawie 

stanowiska w przedmiocie rozpatrzenia skargi Pana K.J. punkcie nr 22.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Mariola Gawłowska, Jarosław Hupało, Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

iż porządek obrad XXXV sesji Rady Miasta uległ zmianie uwzględniającej 

przegłosowane wnioski. 

 



4 

 

Ad. 2 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności w okresie międzysesyjnym, która obejmuje okres od dnia 11 maja 

2021r.czyli od ostatniej sesji Rady Miasta do dnia 25 maja 2021r. i przedstawia się 

następująco: 

Dnia 21 maja wydane zostało Zarządzenie, zgodnie z którym mieszkańcy Zawiśla 

zdecydują, na co przeznaczą pół miliona złotych. Zorganizowane będą konsultacje w 

formie dialogu społecznego, które posłużą zebraniu propozycji inwestycji do 

zrealizowania na tym osiedlu. Wyznaczono już miejsce i czas spotkania. 

Mieszkańców Zawiśla zaproszenie będą 11 czerwca, o godz. 17.00, na boisko przy 

Zespole Szkół nr 8 przy ul. Willowej. Ogłoszono wyniki konkursu na opracowanie 

koncepcji przebudowy ulicy 3 Maja. Pierwszą nagrodę otrzymała pracownia Sawawa 

Sp. z o.o. z Warszawy. Zwycięzca oprócz nagrody finansowej otrzyma możliwość 

przystąpienia do negocjacji umowy na wykonanie dokumentacji projektowej. W 

ramach zapobiegania epidemii covid dotychczas w powszechnym punkcie szczepień 

w Hali OSiR zaszczepiono blisko siedem tysięcy osób. Do 31 maja zapisanych jest 

ponad tysiąc sześćset osób, na czerwiec  ponad siedem tysięcy osób. W ramach 

procedury zamówień publicznych zawarto umowę na inwestycję, której celem jest 

turystyczne i rekreacyjne zagospodarowanie Zalewu Włocławskiego. Umowę 

podpisano 21 maja z firmą MOSTY KUJAWY Krzysztof Szymański. Wartość umowy 

wynosi ok. 20 milionów złotych brutto, termin realizacji to dwieście dni 

kalendarzowych. Prezydent Miasta zakomunikował także, że w ramach zadań z 

zakresu rewitalizacji łączna kwota ponad 1,3 miliona złotych trafi w tym roku do 

właścicieli lub użytkowników wieczystych nieruchomości położonych w specjalnej 

strefie rewitalizacji. Ze wsparcia skorzysta dwunastu wnioskodawców. Zakończył się 

nabór zgłoszeń do konkursu "Markowy Lokal Śródmieścia 2021". Celem konkursu 

jest wyłonienie podmiotów o dużym potencjale, z wysokiej klasy produktami oraz 

wyróżniającym się poziomem obsługi klienta. Wyniki konkursu zostaną ogłoszone do 

9 lipca. W ramach zadań z zakresu polityki społecznej i zdrowia publicznego we 

wszystkich przychodniach Miejskiego Zespołu Opieki Zdrowotnej wykonywane są 

szczepienia w ramach programu profilaktyki zakażeń wirusem HPV. Jest to 

kontynuacja, realizowanego przez nas już od kilku lat, programu adresowanego do 

12-letnich dziewcząt. W zakresie ochrony środowiska w mieście aktualizowana jest 

baza tzw. „azbestowa”. Sukcesywnie trwa rozliczanie umów na dofinansowanie 

usuwania azbestu. W tym roku z miejskiego wsparcia na ten cel skorzysta 55 osób. 

Trwa nabór do szkół średnich. Łącznie przygotowano dla uczniów ponad tysiąc 

sześćset miejsc. Wśród nowych zawodów, które będzie można zdobyć ucząc się we 

włocławskich szkołach, znajdują się m.in.: technik dekarstwa w Zespole Szkół 

Budowlanych czy technik robotyk w Zespole Szkół Technicznych.  

Po zakończonym wystąpieniu Prezydenta Miasta, Przewodniczący Rady Miasta 

otworzył dyskusję nad przedstawioną informacją zwracając jednocześnie uwagę, aby 
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pytania nie odbiegały od zagadnień przedstawionych przez Pana Prezydenta i 

dotyczyły przedstawionej informacji z działalności w okresie międzysesyjnym.  

W dyskusji wzięli udział: 

 

• radny Janusz Dębczyński 

• radny Józef Mazierski 

• radny Krzysztof Kowalski 

• radny Piotr Kowal 

• Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki 

• Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski 

 

Ad. 3 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonał Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Maciej Szymański. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty 

rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony 

Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr 

Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr 

Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (1) 

Zbigniew Lewandowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 4 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości opłat za korzystanie z miejskich 
obiektów i urządzeń sportowo-rekreacyjnych użyteczności publicznej pozostających 
w trwałym zarządzie Ośrodka Sportu i Rekreacji we Włocławku wraz z 
autopoprawką. 

Wprowadzenia do projektu uchwały wraz z autopoprawką dokonała Agnieszka 

Zgłobicka-Skupniewicz z Wydziału Sportu i Turystyki. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie wysokości opłat za korzystanie z miejskich 

obiektów i urządzeń sportowo-rekreacyjnych użyteczności publicznej pozostających 

w trwałym zarządzie Ośrodka Sportu i Rekreacji we Włocławku wraz z autopoprawką 

rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Kultury i Sportu. Opinię w tej 

sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Janusz Ziółkowski. 
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Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

 

• radny Janusz Dębczyński 

• radny Piotr Czarnecki 

• radny Krzysztof Kowalski 

• Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji we Włocławku Piotr Ordon 

• radny Piotr Czarnecki (Ad Vocem) 

• Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki 

• radny Krzysztof Kowalski 

• radny Zbigniew Lewandowski 

• radny Piotr Kowal 

• radny Janusz Dębczyński (Ad Vocem) 

• radny Piotr Kowal (Ad Vocem) 

• Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości opłat za korzystanie z miejskich 

obiektów i urządzeń sportowo-rekreacyjnych użyteczności publicznej pozostających 

w trwałym zarządzie Ośrodka Sportu i Rekreacji we Włocławku wraz z 

autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura  

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (7) 
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Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Buława 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała wraz z autopoprawką została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 5 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Gminnego Programu 

Rewitalizacji Miasta Włocławek na lata 2018 2028. 

Przedmiotowe zagadnienie jak w uzasadnieniu do projektu uchwały przedstawiała 

Dyrektor Wydziału Rewitalizacji Aneta Chełminiak. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Gminnego Programu 

Rewitalizacji Miasta Włocławek na lata 2018-2028 rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Rewitalizacji. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Agnieszka JuraWalczak. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Gminnego Programu 

Rewitalizacji Miasta Włocławek na lata 2018 2028. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, 

Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Ewa Szczepańska 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 6 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2021 rok. 
 

Ad. 7 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2021 2035. 

Wprowadzenia do Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta Włocławek na 2021 rok oraz Uchwały zmieniające uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 2035 dokonała Skarbnik 

Miasta Honorata Baranowska, omawiając łącznie zmiany wprowadzone w obydwu 

projektach uchwał zarówno po stronie wydatków jak i dochodów w różnych działach 

budżetu oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021-2035. Zmiany 

zaproponowane w poszczególnych działach wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski 

złożone przez poszczególne wydziały jak również w wyniku przesunięcia środków 

wynikających z zaistniałych potrzeb. W WPF urealnione zostały dochody oraz 

wydatki oraz zaktualizowany został wykaz przedsięwzięć wieloletnich. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 
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Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2021 rok rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i 

Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Katarzyna Zarębska. 

Także uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2021 2035 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2021 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (1) 
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Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2021 2035. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 
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Ad. 8 

Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie połączenia oraz zmiany lokalizacji filii bibliotecznych Miejskiej Biblioteki 
Publicznej we Włocławku oraz nadania statutu Miejskiej Bibliotece Publicznej we 
Włocławku. 

Przedmiotowe zagadnienie jak w uzasadnieniu do projektu uchwały przedstawiała 

Dyrektor Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej Angelika 

Wyrąbkiewicz. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie połączenia oraz zmiany lokalizacji filii bibliotecznych Miejskiej Biblioteki 

Publicznej we Włocławku oraz nadania statutu Miejskiej Bibliotece Publicznej we 

Włocławku rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Kultury i Sportu. 

Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Janusz Ziółkowski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie połączenia oraz zmiany lokalizacji filii bibliotecznych Miejskiej Biblioteki 

Publicznej we Włocławku oraz nadania statutu Miejskiej Bibliotece Publicznej we 

Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 
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Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Czarnecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Kowal 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 9 

Uchwała w sprawie ustalenia terminu Dni Włocławka w 2021 roku. 

Przedmiotowe zagadnienie jak w uzasadnieniu do projektu uchwały przedstawiała 

Dyrektor Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej Angelika 

Wyrąbkiewicz. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie ustalenia terminu Dni Włocławka w 2021 roku rozpatrzyła oraz 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Kultury i Sportu. Opinię w tej sprawie przedstawił 

Przewodniczący Komisji radny Janusz Ziółkowski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie ustalenia terminu Dni Włocławka w 2021 roku.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura Walczak, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Kowal 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 10 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Rocznego Programu 
współpracy Gminy Miasto Włocławek z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2020". 
 

Sprawozdanie z realizacji „Rocznego Programu współpracy Gminy Miasto Włocławek 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie, na rok 2020" przedstawiała Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej i 

Zdrowia Publicznego Elżbieta Dynarska. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Rocznego Programu 

współpracy Gminy Miasto Włocławek z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2020" rozpatrzyła oraz 
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jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki 

Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa 

Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Rocznego Programu 

współpracy Gminy Miasto Włocławek z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2020". 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 
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Ad. 11 

Uchwała w sprawie przyjęcia „Miejskiego Programu Rozwiązywania Problemu i 
Łagodzenia Skutków Bezdomności na lata 2021  2025”. 
 

Miejski Programu Rozwiązywania Problemu i Łagodzenia Skutków Bezdomności na 

lata 2021 – 2025 przedstawił Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we 

Włocławku Piotr Grudziński. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia „Miejskiego Programu Rozwiązywania Problemu i 

Łagodzenia Skutków Bezdomności na lata 2021  2025” rozpatrzyła oraz 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki 

Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa 

Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia „Miejskiego Programu Rozwiązywania Problemu i 

Łagodzenia Skutków Bezdomności na lata 2021 – 2025”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka Jura Walczak, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (4) 

Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, Daniel Tobjasz 
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NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 12 

Uchwała w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 
oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 
 

Wprowadzenia do projektu uchwały określającej wzór wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzór deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

dokonał Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku Piotr 

Grudziński. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego rozpatrzyła oraz 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki 

Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa 

Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 
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Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Joanna HofmanKupisz, Piotr Kowal 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 13 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na 
realizację w 2021 roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych. 
 

Podział środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przyznanych Gminie Miasto Włocławek na realizację w 2021 roku zadań na rzecz 

osób niepełnosprawnych jaki został zaproponowany w projekcie uchwały 

zaprezentował Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku Piotr 

Grudziński. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na 

realizację w 2021 roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych rozpatrzyła oraz 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki 

Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa 

Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 
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Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na 

realizację w 2021 roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Joanna HofmanKupisz, Krzysztof Kowalski, Wanda Muszalik 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 14 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny działalności 
Warsztatu Terapii Zajęciowej we Włocławku przy ul. Łaziennej 6 prowadzonego 
przez Polski Związek Niewidomych za rok 2020. 
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Ad. 15 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny działalności 
Warsztatu Terapii Zajęciowej we Włocławku przy ul. Wiejskiej 14 prowadzonego 
przez Towarzystwo Przyjaciół Dzieci za rok 2020. 
 

Wprowadzenia do procedowanej tematyki dotyczącej oceny działalności Warsztatu 

Terapii Zajęciowej we Włocławku przy ul. Łaziennej 6 prowadzonego przez Polski 

Związek Niewidomych za rok 2020 oraz działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej we 

Włocławku przy ul. Wiejskiej 14 prowadzonego przez Towarzystwo Przyjaciół Dzieci 

za rok 2020 dokonał Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku 

Piotr Grudziński. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej we Włocławku przy ul. Łaziennej 6 prowadzonego 

przez Polski Związek Niewidomych za rok 2020 rozpatrzyła oraz jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej 

sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Także uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny 

działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej we Włocławku przy ul. Wiejskiej 14 

prowadzonego przez Towarzystwo Przyjaciół Dzieci za rok 2020 rozpatrzyła oraz 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki 

Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa 

Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej we Włocławku przy ul. Łaziennej 6 prowadzonego 

przez Polski Związek Niewidomych za rok 2020. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Joanna HofmanKupisz, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej we Włocławku przy ul. Wiejskiej 14 prowadzonego 

przez Towarzystwo Przyjaciół Dzieci za rok 2020.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Jarosław 

Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz 
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NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 16 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia „Zasad udzielania dotacji 
celowej ze środków budżetu Gminy Miasto Włocławek na dofinansowanie kosztów 
związanych z ochroną powietrza poprzez redukcję niskiej emisji zanieczyszczeń na 
terenie Gminy Miasto Włocławek”. 

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała Dyrektor Wydziału Środowiska Monika Szudzikowska. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie określenia „Zasad udzielania dotacji 

celowej ze środków budżetu Gminy Miasto Włocławek na dofinansowanie kosztów 

związanych z ochroną powietrza poprzez redukcję niskiej emisji zanieczyszczeń na 

terenie Gminy Miasto Włocławek” rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia „Zasad udzielania dotacji 

celowej ze środków budżetu Gminy Miasto Włocławek na dofinansowanie kosztów 

związanych z ochroną powietrza poprzez redukcję niskiej emisji zanieczyszczeń na 

terenie Gminy Miasto Włocławek”. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Joanna HofmanKupisz 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 17 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za 
zajęcie 1 m2 pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Prezydent Miasta 
Włocławek. 

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała Dyrektor Wydziału Dróg, Transportu Zbiorowego i Energii Paweł 

Żyżelewicz. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za 

zajęcie 1 m2 pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Prezydent Miasta 

Włocławek rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i 

Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny 

Piotr Kowal. 



24 

 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

ogłasza 5 minutową przerwę w obradach sesyjnych. 

 

Wznowienie obrad po przerwie. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Piotr Kowal, który w imieniu Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony 

Środowiska zgłosił wniosek do procedowanej uchwały, ponadto radny 

poinformował, że wniosek skierowała pod obrady Komisji radna Katarzyna 

Zarębska  

• Dyrektor Miejskiego Zarządu Infrastruktury Drogowej i Transportu Jarosław 

Zdanowski 

• radna Katarzyna Zarębska 

• radny Piotr Czarnecki 

• Zastępca Prezydenta Krzysztof Kukucki 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia dodatkowej zmiany w uchwale zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie 1 m2 pasa drogowego dla dróg, których 

zarządcą jest Prezydent Miasta Włocławek, polegającej na zmianie załącznika do 

uchwały poprzez wykreślenie w kolumnie 10 w komórce Worki typu Big Bag, 

kontenery, odpady wielkogabarytowe worki na śmieci, zalegające w pasach 

drogowych wykreślić wyrazy -Worki typu BigBag.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania wniosek został podjęty przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz z przyjętym wnioskiem. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za 

zajęcie 1 m2 pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Prezydent Miasta 

Włocławek wraz z wnioskiem. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Szczepańska 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu wraz z przyjętym wnioskiem. 

Ad. 18 

Uchwała w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Miasto Włocławek. 

Wprowadzenia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały Dyrektor Wydziału Dróg, 

Transportu Zbiorowego i Energii Paweł Żyżelewicz.  

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Miasto Włocławek rozpatrzyła oraz pozytywnie 
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zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej 

sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Miasto Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 19 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości obowiązujących w 
2021 roku opłat za usuwanie i parkowanie pojazdów usuniętych z dróg Miasta 
Włocławek na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku 
odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdów. 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił Dyrektor Wydziału Komunikacji Paweł 

Zarębski. 
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Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia wysokości obowiązujących w 

2021 roku opłat za usuwanie i parkowanie pojazdów usuniętych z dróg Miasta 

Włocławek na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku 

odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdów rozpatrzyła oraz 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię 

w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

• Dyrektor Wydziału Komunikacji Paweł Zarębski 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości obowiązujących w 

2021 roku opłat za usuwanie i parkowanie pojazdów usuniętych z dróg Miasta 

Włocławek na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku 

odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 
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Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 20 

Uchwała w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 
 

Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski zakomunikował, że 

przedłożona uchwała określa zasady wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasady 

tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasady promocji obywatelskich 

inicjatyw uchwałodawczych oraz formalne wymogi, jakim muszą odpowiadać 

składane projekty. Wprowadzenie wymienionych unormowań wynika z realizacji art. 

41a ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym. Mając na względzie powyższe, 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, iż zasadnym jest podjęcie przedmiotowej 

uchwały.  

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej rozpatrzyła oraz 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku Prawnego i Publicznego. Opinię w tej 

sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Arkadiusz Piasecki. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Józef Mazierski 

• Sekretarz Miasta Wiesława Konopczyńska 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Kowal 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 21 

Uchwała w sprawie wezwania do usunięcia braków formalnych. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał Przewodniczący Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji radny Piotr Zwoliński, który przedstawił stanowisko Komisji 

wypracowane w procedowanej sprawie. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały w sprawie wezwania do usunięcia braków formalnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Kowal 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 21 

Uchwała w sprawie stanowiska w przedmiocie rozpatrzenia skargi Pana K.J. 

 
Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski poinformował. że 

pismem z dnia 5 maja 2021 r. Wojewoda Kujawsko-Pomorski poinformował Radę 

Miasta Włocławek o złożeniu przez Pana K.J. skargi z dnia 22 kwietnia 2021 r. na 

Radę Miasta Włocławek. Wojewoda wystąpił o przedstawienie stanowiska w zakresie 

wskazanych zarzutów oraz dołączenie dokumentacji niezbędnej do wyjaśnienia 

sprawy. Wobec powyższego podjęcie niniejszej uchwały jest uzasadnione. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie stanowiska w przedmiocie rozpatrzenia skargi Pana K.J. 

rozpatrzyła Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. W wyniku przeprowadzonej analizy 
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Komisja negatywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. Negatywną opinię w tej 

sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Zwoliński. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Józef Mazierski 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie stanowiska w przedmiocie rozpatrzenia skargi Pana K.J.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, Krystian 

Łuczak, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (6) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jacek Buława, Jarosław Hupało 

BRAK GŁOSU (3) 

Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Gawłowska 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła stanowisko w przedmiocie rozpatrzenia skargi 

Pana K.J. w brzmieniu określonym w załączniku do uchwały. 

 

Ad. 23 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
 

Interpelacje do Prezydenta Miasta podczas obrad XXXIV sesji Rady Miasta 

skierowali: 

 

• radny Piotr Czarnecki. 

• radny Andrzej Gołębieski, 

• radny Jarosław Hupało, 

• radny Arkadiusz Piasecki. 

 

 

Ad. 24 

Informacje i komunikaty. 

 
Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski poinformował Radnych 

o terminie sesji absolutoryjnej. Obrady 35 sesji Rady Miasta Włocławek planuje się 

zwołać na dzień 22 czerwca br. 

 

 

Ad. 25 

Zakończenie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski zakończył obrady XXXIV sesji Rady Miasta Włocławek, 

które odbyły się w dniu 25 maja 2021 roku. 

Przewodniczący Rady Miasta  radny Stanisław Wawrzonkoski 
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Przygotował(a): Jolanta Składanowska 

 Główny Specjalista ds.  

 obsługi Rady Miasta 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 

 

 

  


